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Dyrektor Publicznego Przedszkola w Goleszowie podaje informację dotyczącą
przygotowania placówki i oddziałów zamiejscowych do planowanych remontów w.okresie
wakacyjnym:

Przedszkole Goleszów

Przeprowadzone zostanie odnowienie elewacji zewnętrznej i malowanie dachu'Prace zostały jui
rozpoczęte.wszystkie szczegóły dotyczące prowadzonych prac i zil,ęanych z tym przygotowań
zostały juil' wcześniej uzgodnione z wykonawcą.W ogrodzie postawiona żostanie p,,y",ćpu
kempingowa,służąca pracownikom do prac organizacyjnychponadto w bydynku p,'óas"I.ota
zostanie udostępniona toaleta,nocleg zoStał uzgodniony u Państwa Gajdzica..
Ponadto obiekt zostanie wyposazony w nowe meble.W wyniku rozmów i otrzymanych ofert
dostawcą mebli jest firma Bambino.Termin dostawy i montazu ustalono na dzień 14 czemvca. Czas
wykonania całości Wyposazenia potrwa ok. 3 dni. Dostawa odbędzie się samochodami firmy.Stare
meble zgodnie z zawartymi uzgodnieniami zostaną wywiezi one przęz firmę Bambino.
Całość przedsięwzięcia finansowana jest ze środków Gminy jako jej inwestycja.
W pozostałych placówkach tzn. oddział Bażanowice, oddział Cisównica,oddział Dzięgie1ów nre
przewiduję Żadnych większych remontów z uwagi na brak środków na ten cel wzeziźczonvch,
Nadmieniam jednak,iŻ w oddziale zamiejscowym w Dzięgielowie po kontroli Państwowej śtacj i
Sanitamo Epidemiologicznej zwrócono uwagę na zbyt małą liczbę oczek WC dla dzieci i
zasugerowano utworzenie dodatkowego oczka wc. Zgodnie z przepisami najedno oczko przypada
l5 dzieci.W chwili obecnej posiadamy tam 2 takie oczka,czy|i moze z nich kórzystać 30 dzieci. od
nowego roku do oddziału zamiejscowego w Dzięgielowie uczęszczać bedzie 54 dzieci' Wynika z
tego,żę brak jest jednego oczkaWC.Z wstępnych oględzin wynika 'że jest moŻliwość *yńonun'u
takiego oczkajednak w chwili obecnej nie posiadam na to funduszy.Istneje obawa,że odnowcgo
roku szkolnego mogą wystąpić problemy ze Stacją Sanitamą i funkcjonowaniem iudynku tym
bardziej ,Że cieszyński Sanepid wysłał w kwietniu odpowiednie pismo do Gminy,dotyczące tego
problemu.Pismo zostało wysłane po przeprowadzonej kontroli prżez pracownika sanópiau *
Cieszynie.
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